
Protokół nr XXVII/2020  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 24 czerwca 2020  

 

 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:56 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXVII Sesji zdalnej Rady 

Miejskiej powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika 

urzędu oraz wszystkich oglądających transmisje. 

 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Stanisława Kępkę, który 

wyraził zgodę.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2020 – 2027 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej 

uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Mogielnica na lata 2020 – 2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 



Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3 )Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej 

uzasadnieniem. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że na początku roku w odbyła się rozmowa ze starostą 

grójeckim panem Krzysztof Ambroziakiem w sprawie remontów dróg powiatowych. 

Wspólnie z p. Robertem Lipcem wybraliśmy najbardziej zniszczone drogi, które powinny 

zostać naprawione w pierwszej kolejności. Są to odcinki: Otalążka – Dziarnów, Izabelin przez 

tory kolejowe – Dylew, za mostem w Borowem w kierunku Dębnowola – droga położona 

przy parku w Borowem, Tomczyce – droga powiatowa w kierunku DPS-u. Należy pamiętać, 

że warunkiem wykonania tych odcinków jest dobre wykonanie budżetu za I półrocze 2020 r. 

Natomiast odcinek drogi Dobiecin – Popowice jest wstrzymany ze względu na brak w tym 

momencie dofinansowania dla Starostwa na procedurę odtworzenia tej drogi od Wojewody. 

Odcinek Tomczyce –Ślepowola pozostaje tłuczniowy, ponieważ pas drogi jest za wąski a 

właściciele działek, przy których znajduje się ta droga nie wyrażają zgody na poszerzenie jej. 

Dyrektor ZSO w Mogielnicy p. Tabor wraz z nauczycielem otrzymała dotację w kwocie 160 

tyś zł na wyjazd uczniów do Grecji. Umowa została podpisana. Jeśli warunki 

epidemiologiczne będą niekorzystne wyjazd zostanie przełożony na następny rok. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski podsumowując słowa Burmistrza i 

zaznaczając jak bardzo mamy okrojony budżet, przez co zadania, które były wymienione 

mogą być przesunięte na następne lata. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu 

Grójeckiego 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Grójeckiego.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach sołectw 

Kozietuły Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na fragmentach sołectw Kozietuły 

Nowe i Kozietuły w gminie Mogielnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania uchwały nr XXIV/127/2020 z dnia 7 lutego 

2020 r. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprostowania uchwały nr XXIV/127/2020 z dnia 7 lutego 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  



NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

na stanowiskach kierowniczych oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i ustalenia tygodniowego pensum dla 

nauczycieli prowadzących zajęcia o różnym wymiarze godzin zatrudnionych w 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mogielnica 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia w/w uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej 

na rzecz stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "WSZYSCY RAZEM" 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie składki członkowskiej na rzecz 

stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "WSZYSCY RAZEM".  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Marciniak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 

Gminy i Miasta Mogielnica miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy i 

Miasta Mogielnica miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego podjęcia 

niezwłocznych działań zapewniających utrzymanie płynności finansowej, w 

szczególności w zakresie finansowania oświaty oraz wdrożenia mechanizmów wsparcia 

rekompensujących samorządom zmniejszone wpływy z udziału w podatku dochodowym 

od osób fizycznych (PIT) 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że samorządność się kończy. Wszystko, co było budowane 

przez ostatnie 30 lat istnienia naszego samorządu jest niszczone. W roku 2019 subwencja 

oświatowa pokrywała 55,8 % kosztów utrzymania oświaty. W tym roku jest już tylko 46,5 %. 

Co oznacza, że gmina musi ze środków własnych dołożyć jeszcze więcej środków 

finansowych do oświaty a to oznacza zaniechanie inwestycji. Rada niedługo straci możliwość 

działania, co może oznaczać wkroczenie Naczelnika i Pierwszego Sekretarza Partii, którzy 

będą dzielić środki wg swojego uznania a nie potrzeb.  

 

Głos zabrał Przewodniczący mówiąc, że nie tylko nasza gmina boryka się z trudną sytuacją w 



oświacie. Rola radnego zaczyna sprowadzać się już tylko do podejmowania działań w kwestii 

zapisów, które obligują radę do zajmowania stanowiska. Sytuacja jest bardzo ciężka i może 

ona niestety doprowadzić do wejścia Komisarza. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego podjęcia niezwłocznych 

działań zapewniających utrzymanie płynności finansowej, w szczególności w zakresie 

finansowania oświaty oraz wdrożenia mechanizmów wsparcia rekompensujących 

samorządom zmniejszone wpływy z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych 

(PIT).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

Głos zabrał Burmistrz dziękując radnym za pozytywne jednogłośne przegłosowanie uchwały 

intencyjnej. Zwracając uwagę na słowa Przewodniczącego dotyczące wejścia Komisarza. Jest 

to osoba, która podejmuje decyzje jednoosobowo. Nie ma rady ani burmistrza.  

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendium za 

wyniki w nauce dla uczniów szkół prowadzonych przez Gminę Mogielnica 

 

Głos zabrał Przewodniczący rady mówiąc ile pracy podczas okresu epidemiologicznego 

potrzebne było, aby móc prowadzić lekcję zdalnie. Powiedział również, że stypendia te 

przyznawane są z budżetu danej szkoły. Następnie podziękował nauczycielom oraz rodzicom 

za ogrom pracy, jaki włożyli w edukację uczniów na odległość. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendium za wyniki w 

nauce dla uczniów szkół prowadzonych przez Gminę Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 



14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania Stypendium 

Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica dla najlepszego Maturzysty 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały.  

Uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza 

Gminy i Miasta Mogielnica dla najlepszego Maturzysty. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 

15. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Głos zabrał Przewodniczący rady zachęcając, aby wziąć udział w zbliżających się wyborach 

oraz aby zachować wszelkie środki bezpieczeństwa, które nie pozwolą na rozprzestrzenianie 

się koronawirusa.  

Głos zabrał Burmistrz zwracając się do mieszkańców z obwodu głosowania, dla których lokal 

do głosowania jest we wsi Tomczyce, budynek wyborczy został zmieniony i teraz będzie nim 

budynek straży pożarnej w Tomczycach. Zachęcił również do wzięcia udziału w najbliższych 

wyborach.  

16. Sprawy mieszkańców. 

Brak uwag. 

 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie XXVII Sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 

 

Protokółowała    Sekretarz obrad               Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak   Stanisław Kępka   Grzegorz Michalski 


